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Dr. Balogh Zoltán          Ikt.szám: 02-003/2024/FESZ 

Elnök 

 

Magyar Egészségügyi Szakdolgozói Kamara  

 

Budapest 

Pf. 214. 

1450 

 

meszk@meszk.hu 

 

Tisztelt Elnök Úr!  

 

A Független Egészségügyi Szakszervezet nevében gratulálok, hogy újra megválasztották a 

Magyar Egészségügyi Szakdolgozói Kamara első számú vezetőjének!  

 

Remélem a jövőben is együtt tudunk tenni a szakdolgozók anyagi helyzete, szakmai elismerése 

és fejlődése érdekében. 

 

Bár a szakdolgozói bértáblák ügyében nem értettünk teljesen egyet a tervezett változásokkal, 

azért néhány javaslatunkat sikerült érvényesíteni, mint az új bértáblák alsó és felső határainak 

emelése, a nagyobb béremelés lehetősége, a kiemelt munkakörök bővítése, a képzettségi szintek 

bővítése a korábbi javaslatokhoz képest.  Az átlagosan 20% körüli béremelés jelentős mérték, 

azonban az elmúlt időszak inflációs környezete és a béremelés a korábbi ígéretektől elmaradó 

mértéke, félő, hogy nem fogja tudni az új munkavállalókat visszahozni az ágazatba, ezért 

további béremelések előkészítését szorgalmazzuk. Emellett fontosnak tartjuk, hogy minél több 

empatikus vezető kerüljön az egészségügyi szolgáltatók minden vezetési szintjére, hiszen a 

bérek mellett ez lehet a másik fontos vonzerő. Bővíteni kell a rugalmas munkavállalási formákat 

és el kellene érni, hogy az egészségügy is mentesüljön a nyugdíjszüneteltetés kényszerétől, 

hasonlóan a szociális ágazathoz. A magasabb bérek és a rugalmasabb munkavállalás 

csökkentené a bérnővérként való foglakoztatás motivációját, ami fontos lehet a gyógyítás 

szempontjából.   

 

Tekintettel arra, hogy csak a szakszervezeteknek van törvényi felhatalmazása a munkáltatókkal 

tárgyalásokat folytatni a béremelések megvalósításáról, elkezdjük ezeket a tárgyalásokat a 

munkáltatókkal, mely kezdeményezést államtitkár úr is támogatja. 

 

Bár megszűnt a munkában töltött idő kötelező számbavétele és a szakképzettségi szintek is 

összevonásra kerültek, az egyeztetések során arra fogunk törekedni, hogy továbbra is vegyék 

figyelembe a munkáltatók a béremelésnél a megszerzett tapasztalati időt, a magasabb szintű 

tudást is ne csak papíron, hanem ténylegesen is emelkedjen mindenkinek a bére.  
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Ugyancsak szorgalmazzuk, hogy a jelenleg hatályos munkaköri pótlékokkal az alapbéreket már 

a béremelést megelőzően korrigálják, mivel nem volna elfogadható, hogy az eddig megkapott 

pótlékok a béremelés terhére valósuljanak meg, hiszen azok nem jelentenek többlet jövedelmet 

a munkavállalóknak. 

 

Kérem, hogy a MESZK is támogassa az előbb leírt kezdeményezésünket és örömmel folytatjuk 

a megválasztott rég/új vezetésükkel a közös érdekvédelmi munkát. 

 

Együtt erősebbek lehetünk!  

 

Budapest, 2024. január 08. 

 

Üdvözlettel: 

 
Dr. Soós Adrianna 

elnök  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


